
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx  

N NED. MAATSCHAPPIJ TOT BEVORDERING DER x 
x 	TANDHEELKUNDE 	 x 
x 	 x xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

BEKNOPTE NOTULEN 
VAN DE 61e H. B. VERGADERING OP ZATERDAG 26 OCTO-

BER 1929 IN HOTEL POLEN TE AMSTERDAM. 

Agenda: 

1. Opening. 
2. Notulen 60e H. B. vergadering. 
3. Ingekomen stukken. 
4. Machtiging tot oprichting Steunorgaan. 
5. Voorstellen bijdrage fonds F. D. I. 	• 
6. Rondvraag. 
7. Sluiting. 

Voorzitter Bakker opent om 5.20 de vergadering en heet na de lange 
vacantiepauze de leden hartelijk welkom. Hij memoreert het rrt" 
Augustus gehouden congres voor mondhygiëne en de vergadering 
der F. D. I. — Hij meent dat aan de organisators van dit congres 
reeds voldoende hulde is gebracht, doch wenscht in dit verband 
toch de namen te noemen van de collega's v. HasseIt en Salomons, 
die daarvoor zulk uitnemend werk hebben verricht. — (applaus). 
Nog versch in het geheugen liggen de feestelijke opening van het 
nieuwe Tandheelkundig Instituut en de viering van het 50-, resp. 
25-jarig bestaan van het N. T. G. en de V. v. N. T. Daarbij bleek 
ten duidelijkste de eensgezindheid in het streven '.de professie te 
dienen. 

Ten slotte wenscht hij collega Berkehbosch Berends geluk met het 
feit, dat het heden juist 35 jaar geleden is, dat hij zijn tandarts-
diploma verwierf. (applaus). 

Volgens presentielijst ,zijn aanwezig: Groustra, v. d. Hoorn, Holt- 
haas (als plaatsvervanger van Smitt), v. d. Molen, Berkenbosch 
Berends, Parmet, Lourens Bosch (als plaatsvervanger van Oddens), 



299 

v. Husselt, Jan Visser, Bakker, Salomons, Meihuizen, Backer Dirks, 
Nord, Margadant, Spoorenberg, Oostingh en Mr. Nord Thomson. 

2. Notulen der 60e H. B. vergadering worden goedgekeurd, nadat 
door Berkenbosch Berends verzocht is, op pag. 3. toe te voegen, dat 
door hem is voorgesteld een commissie te benoemen om de kwestie 
met Voorzorg nader te onderzoeken, welk voorstel bij de vergade-
ring echter geen steun vond, — door den Secretaris om onder 2 vóór 
Smitt tusschen te voegen „door den Secretaris namens", — met 
welke wijzigingen de vergadering accoord gaat. 

3. Ingekomen Stukken. 
1. Bericht van verhindering om ter vergadering te komen, van 

Kryn Verhoeven, v. d. Ven, Oddens, Smit en Mulder. 

2. Informaties over een firma te Amsterdam. 
Op de Algemeene Vergadering was door het bestuur van de afd. 

Gelderland mededeeling gedaan van ongunstige informaties over een 
firma ingewonnen. Deze werden ter nader onderzoek ter hand ge-
steld aan het D. B,. Het D. B. heeft nadere informaties ingewon-
nen bij twee bekende informatiebureaux, n.l,~bij de N. V. van der 
Graaf & Co: s bureaux voor den Handel en bij de firma R. G. Dun 
&. Company. Beide informaties luiden gunstig. Secretaris leest alle 

informaties nogmaals voor. 
Men brengt in herinnering, dat, toen voor eenige jaren de relaties 

met deze firma werden aangeknoopt, gunstige informaties waren 
ingewonnen, zoodat het D. B. in dezen geheel vrij uit gaat. 

Ook andere heeren verklaren bij persoonlijk onderzoek geen 
ongunstige informaties te hebben ontvangen. 

Namens Gelderland wordt betreurd, dat deze informaties op de 
Alg. Vergadering zijn voorgelezen. Door persoonlijke relaties was 

het mogelijk informaties te krijgen van de Rijksrecherche, waarvan 
deze ongunstige informaties dan ook afkomstig zijn. 	- 

Voorzitter heeft na persoonlijke inlichtingen den indruk gekregen, 
dat deze firma zeer actief optreedt en daardoor wellicht de Bogen 
harer concurrenten uitsteekt. Zij heeft ons groote diensten bewezen, 
waarvoor wij haar erkentelijk behooren te zijn. Ik stel U dus voor, 
waar deze informaties zoo sterk uiteenloopen, hieruit geen verdere 
conclusies te trekken en de zaak te laten rusten. De vergadering 
gaat hiermede accoord. 
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3. Een schrijven van collega v. Andel, waarin hij bedankt als 
rapporteur voor Schooltandverzorging. Voorzitter stelt voor aan de 
andere leden der Commissie voor Schooltandverzorging te vragen, 
of zij iemand als opvolger van collega v. Andel op het oog hebben. 
Collega v. Andel zal verzocht worden, het archief voorloopig bij het 
Secretariaat der Maatschappij in bewaring te geven, tot zijn opvol-
ger zal zijn aangewezen. Hem zal tevens de dank worden betuigd van 
het Hoofdbestuur voor de vele uitnemende diensten, die hij in deze 
functie aan de professie heeft bewezen. 

4. Correspondentie met twee collega's te Leiden naar aanleiding 
van de N. V. Resta te Amsterdam. Het D. B. stelt voor de noodige 
stappen te doen om deze zaak aanhanging te maken bij den Afdee-
lingsraad van de Afdeeling den Haag en Omstreken. Aangenomen. 

5. Ziekenfondskwestie Schiedam. 
De Secretaris leest de desbetreffende correspondentie voor en zegt, 

dat het D. B. deze stukken om advies heeft gezonden naar het be- 
stuur van de Afdeeling Rotterdam. 

Backer Dirks zegt, dat de Schiedamsche collega's de voorwaar-
den wel aanneembaar vinden, doch niet begrijpen waarom het fonds- 
bestuur hen niet gevraagd heeft onder die voorwaarden werkzaam 
te zijn voor dat fonds. 

Voorzitter meent, dat het toch vreemd aandoet, dat een Zieken-
fonds een tandarts uit Rotterdam aanstelt, met voorbijgaan van de 
Schiedamsche collega's. 

De medici oefenen toch ook geen Ziekenfonds-praktijk uit buiten 
de plaats hunner vestiging, — terwijl specialisten geen zitting mogen 
houden in plaatsen waar reeds een specialist gevestigd is. Het D. B. 
krijgt opdracht eens te informeeren hoe deze regeling bij de medici 
is en voorloopig deze zaak aan te houden. 

6. Cursus voortgezet tandheelkundig onderwijs. 
Collega Gdttlich uit Amsterdam heeft zich bereid verklaard, een 

cursus van 4 avonden te geven over paradentose behandeling met 
demonstratie op patiënten en vertooning van lantaarnplaatjes. Het 
aantal deelnemers per cursus is maximaal 10. Verder heeft Dr. v. 
d. Spek zich bereid verklaart, een serie lezingen met lichtbeelden 
te houden over Erfelijkheidsleer, waarbij het aantal toehoorders na-
tuurlijk onbeperkt is. 
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De Secretaris zal de verschillende afdeelingen over deze cursussen 
aanschrijven. 

Voorzitter zegt, dat het de bedoeling is, het dit jaar bij deze beide 
sprekers te laten. 

Wij zouden eigenlijk werkcursussen moeten organiseeren, maar dat 
is niet eenvoudig. Men deelt mede, dat in de Afdeeling Amsterdam 
verleden jaar door Giittlich een cursus over histologie is gegeven, 
die zeer goed geslaagd is. Dit jaar geeft Dr. v. Leusden een cursus 
over pathologische anatomie, het volgend jaar zal een cursus over 
bacteriologie gehouden worden en het jaar daarop een cursus over 
paradentose behandeling. 

Voorzitter: Dat is niet een echte werkcursus, daarbij moeten de 
collega's zelf werken en niet alleen door een microscoop kijken. 

7. Lidmaatschap van een collega uit den Haag. 

De Secretaris deelt mede, dat de betrokken collega, die reeds 
jaren aan een Ziekenfonds in den Haag verbonden is op voorwaar-
den, die de Maatschappij niet heeft goedgekeurd, wel lid der Maat-
schappij wil worden, indien hij daardoor niet in conflict komt in 
verband met het Bindend Besluit der Maatschappij. 

Voorzitter: Hij was lid der Haagsche Tandheelk. Vereeniging, 
die verleden jaar is opgeheven en waarvan de leden overgegaan 
zijn naar de Afd. den Haag der Maatschappij. 

De afdeeling zou gaarne zien, dat deze collega lid werd en heeft 
nu daarover advies gevraagd van het Hoofdbestuur,. 

Den Haag is van meening, dat wij een ter goeder naam en faam 
bekend staand collega niet buiten de Maatschappij moeten houden. 
Als hij lid is, bestaat er grooter kans, dat hij mede zal werken de 
Ziekenfondstoestanden te verbeteren. 

Een ander is van meening, dat door het aannemen van dezen 
colllega als lid wel degelijk een principieel besluit genomen wondt, 
waardoor men een precedent schept. 

Voorzitter: Het is niet hetzelfde, of iemand die lid der Mij. is, 
zich aan een fonds verbindt in strijd met het Bindend Besluit der 
Mij., of dat iemand, reeds jaren aan een fonds werkzaam, zich 
opgeeft als lid der Mij. 

De vrees wordt geuit, dat wij in de toekomst nog veel meer van 
dergelijke problemen zullen krijgen. Den a.s. collega's moeten ge-
durende hun studietijd moreele begrippen ten_ opzichte van de prak- 
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tijk worden bijgebracht. Men bedoelt daarmede niet te zeggen, dat 
de docenten te Utrecht in dit opzicht hun best niet doen, doch 
een paar colleges voor de oudste jaars studenten, gegeven door een. 
collega, die daarvoor de geschiktheid heeft, zouden ongetwijfeld 

:zeer nuttig zijn. Daarvoor zal de Maatschappij maatregelen moeten 
treffen. 

Voorzitter meent, dat op dit betoog wel wat te zeggen valt, doch 
stelt voor daarop thans  niet in te gaan, maar daarover eens op 
een volgende H. B. vergadering te spreken, gepraeadviseerd door-
het D. B. 

Er wordt gevraagd, of er bezwaar tegen is deze candidatuur aan 
te houden, totdat een algemeene uitspraak gedaan is over de zie-
kenfondstoestanden. 

Voorzitter stelt voor de afd. den Haag te berichten, dat indien 
deze afdeeling geen bezwaar heeft tegen toetreding, het Hoofdbe-
stuur hiermede accoord gaat. 

Op voorstel van Mr. Nord Thomson zal hieraan worden toege-
voegd, dat het H. B. tot dit besluit is gekomen, omdat de collega 
in kwestie reeds jaren lid der H. T. V geweest is en reeds lang 
verbonden is aan dat Ziekenfonds. 

Dienovereenkomstig wordt besloten. 

8. Voorstel afd. den Haag in zake steunorgaan. 
Het bestuur van de afd. den Haag verzoekt het H. B. maatrege- 

len te overwegen ter versterking van de kas van het Steunorgaan. 
Op voorstel van den Voorzitter wordt besloten dit stuk ter be-

handeling in handen te stellen van het Bestuur van het Steun-
orgaan. 

9. Voorstel afd. den Haag inzake z.g. „nazorg." 
Het bestuur van de afd. den Haag deelt mede, dat Juli a.s. de 

eerste groep schoolkinderen gesaneerd de school gaat verlaten en 
vraagt nu aan het H. B. om advies, hoe de verdere „nazorg" dezer 
kinderen zal moeten worden geregeld. 	. 

Waar dit vraagstuk nog in studie is bij een commissie en deze 
zaak voor den Haag urgent is, wordt besloten, :dat het D. B. met 
het bestuur van de afd. den Haag, het bestuur van. de „Denta" en 
met collega Holthaus en v Andel een bespreking zal houden om te 
trachten hiervoor een oplossing te vinden. 

Men vreest, dat, waar een commissie, bezig is, dit moeilijke pro- 
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bleem te bestudeeren, een bespreking als hier bedoeld, op de uit-
spraak dezer commissie vooruit zal loopen. 

Holthaus, de voorzitter dezer commissie, is echter van cordeel, 
dat deze bespreking ter orienteering over dit onderwerp zier nut-
tig kan zijn. 

10. De kwestie „Norden—Ons Belang." 
De Secretaris deelt mede, dat het D. B. aan de afdeelingsraad 

van de Afdeeling Amsterdam verzocht heeft, deze zaak nader te 
onderzoeken. De zaak is op het oogenblik nog in behandeling. 

Om 7.30 wordt gepauzeerd voor den gemeenschappelijken maal-
tijd. 

Om 8.30 heropent de voorzitter de vergadering ter voortzetting 
van de bespreking der ingekomen stukken. 

11. Verzoek om toestemming van het bestuur der afd. Amsterdam 
om een rapport in zake de oprichting van een tandheelkundig in-
stituut te Amsterdam aan het Gemeentebestuur te zenden. 

Het D. B. krijgt machtiging nakennisname van het rapport in deze 
een beslissing te nemen. 

12. Schrijven van de Maatschappij van Geneeskunst, dat in de 
gemeenschappelijke commissie voor ziekenfondszaken zijn benoemd 
de heeren Dr. Boerma, Dr. Pinkhof, Dr. de Vries Robles en Dr. 
Schnitzler. 

Als 4e lid in deze commissie voor onze Maatschappij wordt als-
nog benoemd Jan Visser, die deze benoeming aanvaardt, zoodat 
thans onzerzijds in deze commissie zitting hebben de heeren Paërl, 
Pitch, Visser en Salomons. 

13. Correspondentie met den Gezondheidsdienst der Philips-fabrie-
ken te Eindhoven over de invoering van schooltandverzorging. 

Het D. B. krijgt opdracht deze onderhandelingen verder te voeren. 

13. Benoeming conservator voor de Tandheelkunde aan de R. U. 
te Leiden. 

De secretaris deelt mede, dat naar aanleiding van een advertentie 
in het Tijdschrift voor Tandheelkunde, op advies van de O. en E.-
commissie, door het D. B. een schrijven aan de faculteit van genees-
kunde is gericht met verzoek om nadere inlichtingen. De secretaris 
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leest het antwoord op dit schrijven voor, waarover het D. B. niet 
zeer voldaan is. 

Men meent, dat aan de faculteit bericht moet worden, dat dit 
niet de weg is om hiervoor een geschikt functionaris te vinden, en 
dat tevens om een onderhoud verzocht moet worden. 

Een ander lid zegt hierover met één der leden van de faculteit 
te hebben gesproken, doch de faculteit weet zelf nog niet precies 
'wat aan deze functie verbonden is. 

In Leiden werd een nieuw ziekenhuis gebouwd en daarbij had men 
vergeten lokaliteiten voor de standheelkunde te reserveeren. Ten 
slotte schijnt men er toch in geslaagd te zijn daarvoor een ruimte 
schikbaar te stellen. 

Voorzitter zegt, dat ook aan de faculteit in Utrecht geen advies 
gevraagd is, wat toch voor de hand zou liggen. Hij stelt voor een 
schrijven aan de faculteit te richten, waarin onze bezwaren nader 
worden uiteengezet en een onderhoud wordt verzocht, alvorens tot 
benoeming wordt overgegaan Conform besloten. 

15. Correspondentie met „Voorzorg" te Utrecht. 

De Secretaris geeft een uiteenzetting van de gevoerde correspon-
dentie met Voorzorg. Op de vorige H.B.-vergadering was besloten, 
dat Mulder en Becker zich resp. met secretaris en voorzitter van 
Voorzorg ter officieuse bespreking in verbinding zouden stellen. Het 
resultaat was, dat Becker het D. B. heeft medegedeeld, dat Voor-
zorg er prijs op zou stellen de onderhandelingen met de Maatschappij 
te hervatten en er mede accoord ging te trachten vooraf de persoon-
lijke kwesties op te lossen in een conferentie tusschen het D. B. en 
het bestuur van Voorzorg. Het laatst ontvangen schrijven is echter 
geheel in strijd met deze mededeeling en heeft het D. B. niet weinig 
verbaasd. 

Van enkele zijden wordt voorgesteld een commissie te benoemen 
om deze kwestie verder te behandelen. 

De Voorzitter zegt echter niet mede te kunnen gaan met .het voeren 
van besprekingen over de persoonlijke aangelegenheden buiten zijn 
tegenwoordigheid. Hij is bereid af te wachten of Voorzorg alsnog dit 
laatste schrijven wenscht te herroepen, doch verder kan hij niet gaan. 

Visser is het met den voorzitter eens, dat de persoonlijke kwesties 
door het D. B. zelf met het Bestuur van Voorzorg zullen moeten 
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•warden uitgemaakt. Daarna kunnen de onderhandelingen over het 
contract door anderen worden gevoerd. 	- 

De Secretaris stelt voor aan Voorzorg te berichten, dat het D. B. 
alsnog bereid is de persoonlijke kwesties met het bestuur van Voor-
zorg te' bespreken. Eerst als deze kwesties -opgelost zijn zal van 
voortzetting der onderhandelingen sprake kunnen zijn. 

Voorzitter zegt hiertegen geen bezwaar te hebben, doch stelt voor 
in het D. B. met Becker deze. zaak nader te bespreken, waarmede 
men accoord gaat. 

16. Ziekenfondscontract A. 0. Z. 
De Secretaris deelt mede, dat het D. B. in overleg met het bestuur 

der afdeeling Amsterdam, collega Reyinga voorloopig toestemming 
heeft gegeven werkzaam te zijn op de kliniek van A. 0. Z. te Am-
sterdam, na dat in het ingezonden contract enkele wijzigingen zijn 
aangebracht. 

Het Hoofdbestuur geeft hieraan zijn sanctie. 

17. Schooltandverzorging te Bussum. 	- 
Uit de Bussumsche Courant is vernomen, dat met ingang van 1 No-

vember tot schooltandarts te Bussum is benoemd tandarts Reyinga 
te Amsterdam. 

De Secretaris zal zich hierover met- dezen collega in verbinding 
stellen, opdat deze zaak in goede banen kan worden geleid. 

4. Machtiging tot oprichting van het steunorgaan. 
Het volgende besluit wordt met algemeene stemmen genomen en 

.aan voorzitter en secretaris wordt machtiging verleend dit besluit uit 
te voeren: 

„Het Hoofdbestuur op 26 October 1929 in vergadering bijeen, be-
„sluit de stichtingsacte van het Steunorgaan te passeeren, zooals die 
„met wijzigingen is aangenomen door de Algemeene Vergadering der 
,,Maatschappij op Vrijdag 28 Juni 1929 te Haarlem gehouden en 
„machtigt voorzitter en secretaris deze akte namens de Maatschappij 
„conform art. 17 der Statuten te teekenen". 

5. Bijdrage fonds F. D. I. 
Van de heeren Bruske en de Beer, bestuursleden van de Hygiene 

Commissie der F. D. I. is een verzoek ingekomen een bedrag te stor-
ten in het Eastman Trust Fund, waarvan de rente ter beschikking is 
-gesteld der. Hygiene Commissie. 
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Daar dit jaar een bedrag van f 500.— is beschikbaar gesteld voor 
het cadeau aan het Nieuwe Tandheelkundig Instituut te Utrecht, 
waarop bij de begrooting niet gerekend is, stelt de voorzitter voor 
deze gift uit te stellen tot het volgende jaar. Op het oogenblik zou 
niet meer dan f 50.— ter beschikking kunnen worden gesteld. Waar 
men in het algemeen dit bedrag te laag vindt, wordt het voorstel van 
den voorzitter aangenomen, om liever het volgend jaar een grooter 
bedrag voor deze gift uit te trekken. 

6. Rondvraag. 

Men informeert hoe het staat met de oprichting van een vereeni-
ging van ziekenfondstandartsen. 

Voorzitter antwoordt, dat deze kwestie aanhangig is bij de com-
missie ter bestudeering van het vraagstuk „hulp aan niet-particuliere 
patienten". 

Verder wordt de vraag gesteld, of een der aanwezigen ook kan 
mededeelen wat beteekent een spreekuur voor „systematische pro-
thetiek". Een dergelijke advertentie kwam in de Rotterdamsche 
bladen voor. Is dit een toelaatbare advertentie? Zoo ook of het ge-
oorloofd is op een naambord te plaatsen: „speciaal voor kunst-
tanden". 

Voorzitter: Dit is een zaak voor den afdeelingsraad. 
Men vraagt of een arts zich mond- en tandarts mag noemen. Deze 

vraag "Warta bevestigenct beantwoord, als hij' tenminste !tusschen 
tand en arts een koppelteeken plaatst of arts met een hoofdletter 
schrijft. 

Een ander lid wenscht te weten hoe het met de cooperatieve inkoop-
bureaux staat. Hij heeft vernomen, dat de groote dental depots gaan sa-
menwerken om de kleine firma's het bestaan onmogelijk te maken. Hij 
vraagt daarom of dit eventueel een reden voor de Maatschappij zou 
kunnen zijn, de oprichting van Cooperatieve inkoopbureaux te staken. 

Medegedeeld wordt, dat in de afdeeling Gelderland sinds eenige 
jaren zoo'n inkoopbureau bestaat, en dat een collega over dit vraag-
stuk een lezing zal houden, waarbij hij tot de conclusie komt, dat 
het op moreele gronden niet toelaatbaar is, dat de tandartsen coope-
ratief inkoopen doen. 

Verder vraagt men welken weg het rapport van de commissie ter 
bestudeering van hulp aan niet-particuliere patienten zal volgen. 

Voorzitter: Dit rapport komt eerst in het Ho6fdbestuur en zal dan 
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waarschijnlijk aan de afdeelingen ter bespreking worden toegezon-
den, om vervolgens in een algemeene vergadering te worden be-
handeld. 

Visser zegt dat het hem steeds heeft getroffen, dat de Maatschappij 
verschillende dingen uit gebrek aan middelen achterwege moet laten 
en vreest .dat dit in de naaste toekomst nog meer het geval zal zijn. 
Een functionaris, zooals b.v. onze secretaris, die voor de Maatschappij 
zoo'n enorme hoeveelheid arbeid moet verrichten, zooals vanavond 
wederom is gebleken uit de stroom van ingekomen stukken, behoort 
daarvoor behoorlijk te worden gehonoreerd, anders kan niemand dat 
werk op den duur volhouden en loopt de boel geheel spaak. De con-
tributie onzer Maatschappij is m.i. dan ook veel te laag en moet zeer 
belangrijk verhoogd worden, wil de Maatschappij in de toekomst be-
hoorlijk haar taak blijven vervullen. Ik geef U in overweging dit punt 
eens ernstig te overdenken en U daarover een meening te vormen. 

Voorzitter: Ik geloof, dat wij dit ongetwijfeld zeer belangrijk punt 
zoo maar vanavond niet kunnen bespreken, doch dit eerst zullen 
hebben voor te bereiden in het D. B. 

Jammer is het, dat collega Visser besloten heeft het H. B. te ver- 
laten en daarmede ook uit het D. B. wil treden. Hoezeer ons dit ook 
spijt, hebben wij dit besluit te eerbiedigen. Voor mij persoonlijk was 
Visser meer dan een plaatsvervangend voorzitter. Nooit heeft een 
mede-bestuurslid op mij zooveel invloed uitgeoefend en mij zod"n 
goeden steun verleend als collega Visser. Vooral als mensch zullen 
wij hem in het D. B. heel erg missen. Wij hopen hem er echter in de 
toekomst weer in terug te zien. (Applaus). Met een woord van dank 
aan de aanwezigen sluit de voorzitter om 10.45 de vergadering. 

Amsterdam, November 1929. 	J. A. SALOMONS, secretaris. 



KORT VERSLAG VAN DE D. B. VERGADERING OP 

MAANDAG 6 JAN.• 1930 TE UTRECHT GEHOUDEN. 

Ingekomen stukken: 

1. Correspondentie met afd. den Haag en O. over lidmaatschap 
collega te Voorburg. 

2. Schrijven van Mr. Nord Thomson i. z. Ziektewet. 

3. Schrijven penningmeester afd. den Haag en O. 

4. Correspondentie over cursus voortgezet tandheelkundig onder-
wijs. 

5. Bespreking voordracht Raden van Tucht. 

6. Brief Voorzorg te Utrecht. Conferentie met bestuur Voorzorg 
onder leiding. van Dr. Hamaker, vastgesteld op 24 Januari in 
Terminus te Utrecht 

7. Correspondentie met afdeelingsraad van de afdeeling Amsterdam. 

S.. Rapport commissie N. P. P. 

9. Correspondentie over Ziekenfonds te Boxtel. 

10. Mededeeling van Mevr. v. Pernis—Hompes, dat zij benoemd is 
tot schoolarts te Arnhem. 

Op deze vergadering werd de agenda opgesteld voor de 62e 
Hoofdbestuursvergadering, die op 1 Febr. te Amsterdam zal worden 
gehouden. 

De volgende D. B.-vergadering werd bepaald op Maandag 27 Ja-
nuari te Utrecht. 

J. A. SALOMONS, Secretaris. 
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KORT VERSLAG VAN DE D. B. VERGADERING OP 

MAANDAG 27 JANUARI 1930 1N TERMINUS 

TE UTRECHT. 

Ingekomen stukken: 

1. Correspondentie over Ziekenfondskwestie te den Helder. 

2. Contract medewerkers aan de Codperatieve Kliniek der afdee-
ling Amsterdam. 
Dit contract werd met een kleine wijziging door het D. B. 

goedgekeurd. 

3. Copie-schrijven verzonden aan alle afdeelingsbesturen i. z. 
samenstelling Raden van Tucht. 

4. Copie-schrijven van rouwbeklag aan Mevrouw Switters ge- 
zonden. 	_ 

5. Correspondentie over de Commissie voor Schooltandverzorging. 

6. Ontwerp nieuwe Ziekenfondslijsten. 
Dit ontwerp wordt door het D. B. goedgekeurd en zullen deze 
lijsten zoo spoedig mogelijk aan de betreffende Ziekenfonds-
tandartsen worden toegezonden. 

7. Mededeeling van den secretaris der afd. Amsterdam, dat colle-
ga Bertholdt de Beer is benoemd tot voorzitter en collega Edel 
tot afgevaardigde naar het Hoofdbestuur. 

8. Correspondentie over Ziekenfonds in den Bosch. 

J. A. SALOMONS, Secretaris. 



310 

KORT VERSLAG VAN DE D. B. VERGADERING OP 

MAANDAG 10 MAART 1930 TE. AMSTERDAM 

GEHOUDEN. 

ingekomen Stukken: 

1. Ziekenfondszaken: 

a. Correspondentie over Ziekenfonds te Nijverdal. 

b. idem over . Ziekenfonds te Alkmaar. 
Secretaris deelt mede, dat hij op 4 Maart een bespreking 
heeft gehouden met de collega's te Alkmaar, waarbij een 
concept-contract werd opgemaakt op de basis van 60 ets. per 
ziel per jaar. 

c. idem over Ziekenfonds te Meppel. 

d. idem over Ziekenfonds te 's Hertogenbosch. 

2. Schrijven van het Bestuur der afd. Z.-Nederland i. z. royement 
van een lid dier afdeeting. 

3. Convocatie afdeelingsvergadering van de afd. Amsterdam, 
Utrecht en Gelderland. 

4. Schrijven var. collega E. v. d. Molen over de Vereeniging van 
Spoorwegtandartsen. 

5. Brief van de afd. N.-Nederland over de wijze waarop de 
voordracht voor de Raden van Tucht is opgemaakt. 

6. Correspondentie over de tandheelkundige-hulp aan het garni-
zoen te Tilburg. 

7. Convocatie en uitnoodiging voor de Semaine Odontologique 
te Parijs. 

S. Dankschrijven van het H. B. der Maatschappij voor Pharmacie 
voor de toezending jaarboekje 1930. 

9. Mededeeling van den Heer v. Andel, dat hij bereid is zijn her-
benoeming tot rapporteur voor schooltandverzorging te aan-
vaarden en van den Heer Eibrink Jansen, dat hij zijn benoe-
ming als lid van de commissie voor Schooltandverzorging 
aanvaardt. 
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10 Correspondentie met de Ned. R. K. Vroedvrouwenvereeniging. 

11. Concept afdeelingsreglement van de afd. den Haag en Utrecht 
ter goedkeuring. 

12. ; Mededeelinig van de oprichting van een Vereeniging van 
Vlaamsche Tandartsen in België met verzoek om toezending van 
een exemplaar statuten en H. R. der Maatschappij, aan welk 
verzoek inmiddels is voldaan. 

13. 29e Jaarverslag van de R. T. V. 

14. Concept-brief aan het Bestuur van Voorzorg te Utrecht. 

15. Verslag Buitengewone Algemeene Vergadering op Febr. te 
Utrecht gehouden. 

Op voorstel van den secretaris w.2rdk.n uitvoerige voorloupige be- 
sprekingen gehouden over de reorganisatie van het secretariaat. 

De secretaris doet mededeeling, dat hij aan 	50 Ziekenfondstand- 
artsen de nieuwe Ziekenfondslijsten heeft toegezonden. 

De volgende D. B.-vergadering zal gehouden worden op Maandag 
24 Maart in Terminus te Utrecht. 

J. A. SALOMONS, Secretaris. 


